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Z Á P I S N I C A 

zo siedmeho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Jalovec 

konaného dňa 11. decembra 2019 na Obecnom úrade v Jalovci 

 

 

Prítomní: 5 poslanci z 5 poslancov 
 

Rokovanie OZ viedol: Ing. Kotian Peter, starosta obce 

 

Program: 

 

1. Otvorenie zasadnutia a určenie zapisovateľa 

2. Schválenie návrhu programu zasadnutia OZ 

3. Voľba overovateľa zápisnice 

4. Kontrola uznesení a odpovede na dopyty poslancov 

5.   Plnenie a čerpanie rozpočtu k 30.09.2019, informatívna správa o stave pohľadávok  

      a záväzkov so stavom k 30.09.2019 a Súhrnná správa o zákazkách s nízkymi hodnotami  

      za obdobie od 01.07.2019 do 30.09.2019 

6.   Rozpočtové opatrenie č. 3/2019 

7.   Návrh viacročného rozpočtu obce na roky 2020 – 2022 

      a stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu  

8.   VZN č. 2/2019  o poplatku za komunálny odpad a drobný stavebný odpad 

9.   VZN č. 3/2019 o miestnych daniach 

10.  Návrh Plánu HK na I. polrok 2020 

11.  Rôzne        

12.  Diskusia 

13.  Zoznam uznesení a záver.              

 

 

1.  Otvorenie zasadnutia a určenie zapisovateľa 

 

Starosta obce privítal prítomných a skonštatoval, že obecné zastupiteľstvo je spôsobilé rokovať 

a uznášať sa. Za zapisovateľku určil Ľubomíru Gatialovú 

 

2. Schválenie návrhu programu zasadnutia  

 

Starosta obce oboznámil prítomných s návrhom programu. 

OZ schvaľuje program zasadnutia  

Hlasovanie   

Za:  Miriam Keratová, Ľudmila Kotianová, Renáta Kotianová, Katarína Krčiková, Mgr. Ján Tonhaiser 

Proti: 0  

Zdržalo sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté nadpolovičnou väčšinou prítomných poslancov 

 

3. Voľba overovateľa zápisnice 

 

p. starosta za overovateľa zápisnice navrhol Renátu Kotianovú   

OZ schvaľuje overovateľa zápisnice Renátu Kotianovú 
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Hlasovanie 

Za:  Miriam Keratová, Ľudmila Kotianová, Renáta Kotianová, Katarína Krčiková, Mgr. JánTonhaiser 

Proti: 0  

Zdržalo sa: 0  

Uznesenie bolo prijaté nadpolovičnou väčšinou prítomných poslancov 

 

4. Kontrola uznesení a odpovede na dopyty poslancov  

 

Starosta obce vyhodnotil plnenie uznesení OZ   

OZ na zasadaní konanom dňa 30.09.2019 prijalo ukladacie uznesenie č. 44 c) – OZ poveruje obecný 

úrad Jalovec pripraviť návrh na vysporiadanie pozemkov medzi k. ú. Jalovec a k. ú. Ráztočno  

a predložiť ho obci Ráztočno. Uznesenie je v riešení. Ostatné uznesenia boli splnené.  

OZ berie na vedomie informáciu o plnení uznesení OZ  

Hlasovanie 

Za:  Miriam Keratová, Ľudmila Kotianová, Renáta Kotianová, Katarína Krčiková, Mgr. Ján Tonhaiser 

Proti: 0  

Zdržalo sa: 0  

Uznesenie bolo prijaté nadpolovičnou väčšinou prítomných poslancov 

 

 

5. Plnenie a čerpanie rozpočtu k 30.09.2019, informatívna správa o stave pohľadávok a záväzkov so 

stavom k 30.09.2019 a Súhrnná správa o zákazkách s nízkymi hodnotami za obdobie od 01.07.2019 do 

30.09.2019 

 

Starosta obce informoval poslancov o plnení a čerpaní rozpočtu k 30.09.2019. Celkové príjmy sú vo 

výške 382 984,47 Eur (71 %), celkové výdavky sú vo výške 368 757,69 Eur (73 %), výsledok 

rozpočtu je + 14 226,78 Eur (prebytok).  

p. starosta predniesol - informatívnu správu o stave pohľadávok a záväzkov so stavom k 30.09.2019 - 

obec eviduje pohľadávky vo výške 3 665,42 Eur, záväzky sú vo výške 221 522,13 Eur  

p. starosta predniesol – súhrnnú správu o zákazkách s nízkymi hodnotami za obdobie od 01.07.2019 do 

30.09.2019 (negatívna správa). 

OZ berie na vedomie správu o plnení a čerpaní rozpočtu k 30.09.2019, informatívnu správu o stave 

pohľadávok a záväzkov so stavom k 30.09.2019 a súhrnnú správu o zákazkách s nízkymi hodnotami 

za obdobie 01.07.2019 do 30.09.2019  

Hlasovanie 

Za: Miriam Keratová, Ľudmila Kotianová, Renáta Kotianová, Katarína Krčiková, Mgr. Ján Tonhaiser   

Proti: 0 

Zdržalo sa: 0  

Uznesenie bolo prijaté nadpolovičnou väčšinou prítomných poslancov 

 

6. Rozpočtové opatrenie č. 3/2019 

 

p. starosta informoval poslancov OZ o rozpočtovom opatrení č. 3/2019 Vysvetlil poslancom OZ 

finančné položky, ktoré bolo potrebné upraviť podľa skutočnosti. Ďalej informoval ohľadom platieb 

za opatrovateľskú službu, čo bolo obci schválené a aké finančné prostriedky obec obdrží. Dňa 15. 

decembra 2019 sa uzatvára štátna pokladnica, tak ďalšie platby za opatrovateľskú službu môžeme 

očakávať až v roku 2020. Je potrebné, aby ste sa pýtali čo Vám nie je jasné napr. náklady úverov, 

úrokov, pred primárne vzdelávanie projekt sa skončil, teraz už v MŠ učiteľka pracuje ako náš 

zamestnanec, atď. Ešte jedno starostovské opatrenie budeme robiť, väčšie faktúry by sa nemali 

vyskytnúť. Máme vykonaný pas port ciest – cestári nám zase posunuli tabuľu názvu obce. Uzatvorili 

sme zmluvu s Weby grúp, budeme mať novú webovú stránku, ktorá bude spĺňať povinné štandardy 

zákona.   



3 

 

OZ berie na vedomie rozpočtové opatrenie č. 3/2019  

Hlasovanie 

Za: Miriam Keratová, Ľudmila Kotianová, Renáta Kotianová, Katarína Krčiková, Mgr. Ján Tonhaiser   

Proti: 0 

Zdržalo sa: 0  

Uznesenie bolo prijaté nadpolovičnou väčšinou prítomných poslancov 
 

 

7. Návrh viacročného rozpočtu obce na roky 2020 – 2022 a stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu 

 

Návrh viacročného rozpočtu obce predniesol starosta obce. Povinnosť zostaviť a schváliť rozpočet 

určuje obci zákon o obecnom zriadení. Rozpočet je pripravený na základný chod obce. Vytvorený 

prebytok použijeme na financovanie neočakávaných výdavkov obce. 

Položky príjmové - máme schválený projekt na opatrovateľky na 26 mesiacov. Granty pre 

opatrovateľky t. j. suma 20 000 Eur – žiadosť o preplatenie podávame každé tri mesiace. Ďalší grant  

cez ÚPSVaR končí v mesiaci február 2020. Čo sa týka príjmov budete ešte rozhodovať o miestnych 

daniach a poplatku za KO. Výdavky obce – mzdy, odvody, zmluvy, energie, plyn – vykrývajú zákonné 

povinnosti obce. Musíme vykonať úpravu na miestnej komunikácii IBV Lánčeky – odvodnenie. 

Celkové príjmy sú plánované vo výške 434 368,00 Eur, celkové výdavky -  vo výške 425 624,00 Eur, 

prebytok 8 744,00 Eur. Rozpočet budeme upravovať podľa skutočnosti.  

p. starosta požiadal poslancov OZ, aby aj počas roka neváhali predložiť svoje návrhy alebo 

nápady i od občanov, keď majú pocit, že by sa malo niečo realizovať alebo robiť inak ako doteraz, ak 

niekde videli dobrý nápad, ktorý sa dá použiť aj u nás. Je otvorený diskusii, nie je problém to skúsiť. 

Je pravda, že sme limitovaný financiami, ale kým sa na to nepozrieme nevieme, či by to nedalo 

vykonať.  

 

Hlavný kontrolór predniesol stanovisko k návrhu rozpočtu - rozpočet sa člení na bežný, kapitálový 

a finančné operácie. Je zostavený v súlade s platnou rozpočtovou klasifikáciou a je tvorený ako 

prebytkový. Bežný rozpočet je prebytkový, kapitálový rozpočet schodkový a finančné operácie 

vyrovnané. Postup predkladania a schvaľovania návrhu rozpočtu obce je v súlade s platnou 

legislatívou a kompetenciami obecného zastupiteľstva. Odporúča obecnému zastupiteľstvu predložený 

návrh rozpočtu na rok 2020 schváliť. Rozpočet na roky 2021 – 2022 zobrať na vedomie. (viď. príloha 

– stanovisko HK k návrhu rozpočtu obce na roky 2020 – 2022) 

Obecné zastupiteľstvo 

a) Berie na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu viacročného rozpočtu,  

b) Berie na vedomie návrh rozpočtu na roky 2020 - 2022 

c) Schvaľuje rozpočet obce na rok 2020 ako prebytkový, celkové príjmy vo výške 434 368,00 Eur,   

    celkové výdavky vo výške 425 624,00 Eur, prebytok 8 744,00 Eur  

Hlasovanie 

Za: Miriam Keratová, Ľudmila Kotianová, Renáta Kotianová, Katarína Krčiková, Mgr. Ján Tonhaiser   

Proti: 0 

Zdržalo sa: 0  

Uznesenie bolo prijaté nadpolovičnou väčšinou prítomných poslancov 

 

8. VZN č. 2/2019 o poplatku za komunálny odpad a drobný stavebný odpad 

 

p. starosta – návrh VZN č. 2/2019 o poplatku za KO a drobný stavebný odpad ste obdŕžali 

k preštudovaniu. Vysvetlil z čoho vychádza obec pri určovaní poplatkov za KO. 

Máme 490 poplatníkov – poplatníci čo platia celý poplatok a úľavy 50% a 100%. Vychádzame zo 

skutočnosti za predchádzajúci rok, výška poplatku sa odzrkadľuje od výšky nákladov. 

Navrhujeme zvýšiť poplatok pre FO 0,05 eura za osobu a kalendárny deň, pre PO a FO-podnikateľov 

pre množstvový zber 0,02 eura za jeden liter KO, za drobný stavebný odpad bez obsahu škodlivín 
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0,048 eura za jeden kilogram. Po prehodnotení všetkých nákladov poslanci OZ navrhli zvýšiť poplatok 

pre FO na 0,0548 pre FO, čo je cca 20 Eur.  

Poplatok za drobný stavebný odpad budeme vyberať zvlášť, tak ako doteraz. Občania si začali na túto 

formu zvykať. Tento odpad dovážajú do zberného dvora, ktorý sa váži a hneď ho platia do pokladne 

Obecného úradu.  

OZ schvaľuje VZN č. 2/2019 o poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady vrátane 

pozmeňujúcich návrhov    

Hlasovanie 

Za: Miriam Keratová, Ľudmila Kotianová, Renáta Kotianová, Katarína Krčiková, Mgr. Ján Tonhaiser   

Proti: 0 

Zdržalo sa: 0  

Nariadenie bolo schválené trojpätinovou väčšinou prítomných poslancov 

 

 

9. VZN č. 3/2019 o miestnych daniach 

 

p. starosta – návrh VZN č. 3/2019 o miestnych daniach ste obdŕžali taktiež k preštudovaniu. Po 

prehodnotení jednotlivých sadzieb sú v návrhu len zmeny – navýšenie sadzieb dane zo stavieb, 

najvyššia navrhnutá sadzba daň z podnikateľských stavieb. Dane s pozemkov sú v návrhu nezmenené. 

P. starosta porovnal výšku terajších sadzieb s navrhovanou výškou. Poslanci OZ po prerokovaní 

navrhnutých sadzieb zmenili ich výšku a zvolili tzv. strednú cestu navýšenia miestnych daní zo 

stavieb.    

OZ schvaľuje VZN č. 3/2019 o miestnych daniach vrátane pozmeňujúceho návrhu   

Hlasovanie 

Za: Miriam Keratová, Ľudmila Kotianová, Renáta Kotianová, Katarína Krčiková, Mgr. Ján Tonhaiser   

Proti: 0 

Zdržalo sa: 0  

Nariadenie bolo schválené trojpätinovou väčšinou prítomných poslancov 
 

 

10. Návrh Plánu HK na I. polrok 2020 

 

Hlavný kontrolór informoval OZ o návrhu plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2020. 

Kontrola bude zameraná na výkon periodickej kontroly a ostatné kontroly - podrobnejšie sa vyjadril 

k jednotlivým bodom návrhu plánu kontrolnej činnosti - viď. príloha k zápisnici 

OZ schvaľuje návrh plánu kontrolnej činnosti HK na I. polrok 2020 

Hlasovanie 

Za: Miriam Keratová, Ľudmila Kotianová, Renáta Kotianová, Katarína Krčiková, Mgr. Ján Tonhaiser   

Proti: 0 

Zdržalo sa: 0  

Uznesenie bolo prijaté nadpolovičnou väčšinou prítomných poslancov 
 

11. Rôzne 

 

11.1. OZ prerokovalo žiadosť č. OCÚJS2019/00356 zo dňa 28.10.2019 Vladimíra Kotiana 

o odkúpenie obecného pozemku v k.ú. Jalovec parcela C – KN č. 1974 o výmere 1475 m2za účelom 

výstavby hospodársko – skladového objektu o rozmeroch 9 x 6 m. 

p. starosta vysvetlil poslancom OZ ktorú parcelu má p. Kotian záujem odkúpiť a ako sú pozemky na 

ktorých obec robí „Stretnutie občanov na Jalovských Lazoch“. Bude potrebné vykonať znalecký 

posudok, menovaného pozvať na Obecný úrad a osobne s ním prehodnotiť daný stav.  
Berie na vedomie žiadosť č. OCÚJS2019/00356 zo dňa 28.10.2019 Vladimíra Kotiana,  

Morovnianska č. 466/5, 972 31 Ráztočno o odkúpenie obecného pozemku v k. ú. Jalovec, parcela  
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    C-KN č. 1974 o výmere 1475 m2  z dôvodu zámeru postaviť na uvedenej parcele hospodársko- 

    skladový objekt.       

    Hlasovanie 

    Za: Miriam Keratová, Ľudmila Kotianová, Renáta Kotianová, Katarína Krčiková, Mgr. Ján Tonhaiser  

    Proti: 0  

    Zdržalo sa: 0  

    Uznesenie bolo prijaté väčšinou prítomných poslancov.  

 

11.2. OZ prerokovalo žiadosť č. OCÚJS2019/00395 zo dňa 27.11.2019 Vlastimila Kmeťa o odkúpenie 

časti parcely č. 39 vo vlastníctve obce Jalovec, ktorú dlhodobo užíva ako predzáhradku a je odčlenená 

od zvyšku parcely č. 39 oplotením. 

OZ berie na vedomie žiadosť č. OCÚJS2019/00395 zo dňa 27.11.2019 Vlastimila Kmeťa, Prievidza, 

Na stanište 320/16 o odkúpenie časti pozemku v k. ú. Jalovec,  parcela C-KN č. 39, vo vlastníctve 

obce Jalovec, z dôvodu dlhodobého užívania ako predzáhradka a je odčlenená od zvyšku parcely č. 39 

oplotením.   

OZ schvaľuje spôsob predaja časti parcely C – KN č. 39 zastavané plochy a nádvoria, vedenej na LV 

č. 1 k. ú. Jalovec Vlastimilovi Kmeťovi bytom Prievidza, Na stanište č. 320/16 ako prípad hodný 

osobitného zreteľa, z dôvodu dlhodobého užívania pozemku ako predzáhradky za cenu 2,50 Eur/m2.  

Hlasovanie  

Za: Miriam Keratová, Ľudmila Kotianová, Renáta Kotianová, Katarína Krčiková,  

       Mgr. Ján Tonhaiser  

Proti: 0 

Zdržalo sa: 0  

Uznesenie bolo prijaté trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov. 

 

11.3. p. starosta – naša členská základňa Jednoty dôchodcov obce Jalovec prehodnotila svoje 

pôsobenie pracovať pod hlavičkou Jednoty dôchodcov Slovenska a má záujem až členovia po 

vysvetlení na VČS odsúhlasia tento postup prejsť na tzv.  „Denné centrum“ z dôvodu nadmerného 

odvádzania finančných prostriedkov, ktoré môžu využiť pre vlastnú potrebu. Obec bude musieť novú 

službu zapísať do registra vedeného Trenčianskym samosprávnym krajom.  

 

11.4. p. starosta informoval poslancov OZ – nakoľko máme schválené stavebné povolenie na 

zateplenie objektu Obecného úradu, musíme začať s prácami, aby neskončila jeho platnosť.  Požiadali 

sme o cenové ponuky na výmenu okien a vchodových dverí na OcÚ . Vzhľadom na nedostatok 

finančných prostriedkov, musíme práce rozdeliť na etapy. Z úveru by sme mohli investovať cca. 5000 

Eur na prednú časť úradu, vchodové dvere už veľa nevydržia a ak sa potvrdí priaznivá prognóza 

podielovej dane v decembri, po riešili by sme aj zasadačku. P. Kotianová R. nech pán starosta urobí 

ako treba. 

 

11.5. p. starosta – práve dnes 11.12.2019 sme mali kontrolu z platobnej agentúry k miestnej 

komunikácii na IBV Lánčeky. Zápis z kontroly dostaneme v piatok, ale finančné prostriedky asi až 

v roku 2020. Bola vyslovená pochvala p. Ing. Frimmelovej ohľadom účtovania – vedie analytické 

účtovanie, tak ako treba, viaceré obce majú v tomto rezervy. 

 

11.6. p. starosta – čo sa týka komunálnej techniky – ktorú máme získať z projektu – dodávateľ odstúpil 

od zmluvy z dôvodu, že tieto stroje už nevyrábajú. Musíme vykonať nové obstarávanie, na finančné 

prostriedky je podpísaná zmluva, VO bude musieť prejsť novou kontrolou.  

 

11.7. p. starosta – náš obyvateľ Kotian Peter z RD č. 62 bol zo zariadenia Jazmín prepustený – on tam 

nechcel byť, ale dôvod bol aj ten, že jeho správanie nebolo prispôsobené tak, ako v zariadení má byť – 

bol agresívny atď. Toho času je hospitalizovaný v nemocnici Bojnice – psychiatrické oddelenie. 

Uvidíme ako sa to bude naďalej vyvíjať.  
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12. Diskusia 

 

p. starosta na dopyty poslancov odpovedal v priebehu rokovania.  

Nový rok 2020 privítame ohňostrojom – stretnutie občanov pri vianočnom stromčeku 

 

13. Zoznam uznesení a záver 

 

             

Starosta obce ukončil zasadnutie, prítomným poďakoval za účasť. 

 

 

 

Neoddeliteľnú súčasť zápisnice tvorí zoznam uznesení č.  57 – 65/2019  

 

 

 

 

Zapísala: Ľubomíra Gatialová    Overila: Renáta Kotianová  

 

 

 

                                                    starosta obce 

v Jalovci, 30. decembra 2019     Ing. Peter Kotian 


